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         REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
         OPĆINA ROVIŠĆE 
           Općinsko vijeće 

 
KLASA: 024-01/24-01/2 
URBROJ: 2103-14-01-24-2 
 
Rovišće, 22. travnja 2024. 

 
ZAPISNIK  

SA 19. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 
 
Općine Rovišće održane dana 22. travnja 2024. godine u 17,00 sati u prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno 12 od 12 vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, MARINA RISEK, IVICA HRGA, JOZO ŠUKAN, MIHAELA 
ANDRIĆ, JASMIN KOMLJENOVIĆ, ROKO PAŠALIJA, SABINA DŽOLAN MARODOLAC, ZDENKA 
ŽUŽIĆ, IVICA TANJIĆ i ANĐELINA DOMINKOVIĆ.  
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, predsjednik 
Socijalnog vijeća STJEPAN ŠIMUNOVIĆ, stručna suradnica za informiranje i projekte u JUO TANJA 
RATKOVIĆ i viši referent za opće i uredske poslove u JUO NATALIJA JAGARIĆ ŠUVELJAK. 
  Predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ otvorio je sjednicu, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke jer je nazočno svih 12 vijećnika. 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu. Predloženi dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi:  
 
 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 18. sjednice Općinskog vijeća. 
2. Pripreme za obilježavanje Dana Općine Rovišće. 
3. Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Rovišće.  
4. Pitanja i prijedlozi. 

 
TOČKA 1. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 18. sjednice 
Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Nema primjedbi na isti. 
  Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 
 
 

TOČKA 2. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara točku vezano uz pripreme za obilježavanje Dana 
Općine Rovišće. Koristi priliku da pohvali koncert koji se održao na sportskom igralištu Osnovne škole 
Rovišće 20. travnja od izvođača Mate Bulića. Bilo je odlično, lijepo organizirano i pristojno. U četvrtak 
25. travnja se održava svečana sjednica Općinskog vijeća za Dan Općine. Kao i svake godine do sada 
dodjeljuju se povelje i priznanja o kojima ćemo odlučiti na idućoj točki dnevnog reda. Poziva vijećnike 
da se angažiraju oko dana općine kako bi što svečanije obilježili dan i dočekali goste što primjerenije. 
Obiteljski dan će se održati u nedjelju, 28. travnja 2024. godine. Kao i dvije prethodne godine do sad 
imat ćemo razne aktivnosti i događanja kroz dan, od pripremanja raznih jela od udruga, žive glazbe, 
sportskih natjecanja, biciklijade i drugih aktivnosti, za svakoga ponešto. 

 
TOČKA 3. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Kao i svake 

godine do sada dodjeljujemo povelje, zahvale i priznanja onima koji su zaslužili svojim zalaganjem, 
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radom i trudom. Kaže kako smatra da ne treba pretjerivati s navedenim jer će se inače izgubiti smisao. 
Daje riječ općinskom načelniku.  

Općinski načelnik pozdravlja sve nazočne. Kaže kako je ova sjednica općinskog vijeća 
predviđena za dodjelu priznanja i povelja osobama koje su zaslužile istu dobiti. Od 2000. godine imamo 
popis priznanja koja smo dodjeljivali tijekom godina. Ove godine smo razmišljali o tome da proširimo 
rang priznanja. Budući da nismo donesli Odluku o dodatnim priznanjima, ove godine ostaje po starome 
sve, a za iduću ćemo pripremiti nove oblike priznanja. Konkretno se ovdje radi npr. o nekim ljudima koji 
su prije 15 godina dobili priznanje, a znatno doprinose i utječu na rad i ugled naše općine, stoga im se 
ne može ponovo dati to priznanje. Za ovogodišnju dodjelu predlaže se Udruga žena Rovišće. Kao razlog 
navodi kako u zadnje vrijeme sjajno rade i kada god je potrebno uskaču u pomoć i sudjeluju u svim 
aktivnostima i događajima, pogotovo od kada je Vesna Kovačević predsjednica udruge. Predlaže 
dodjelu Povelje tvrtki BKL d.o.o. koja je svojim radom i zapošljavanjem ljudi uveliko pomogla razvoju 
zajednice. Pomažu redovito ostalim ljudima i ustanovama. Tijekom prošle godine pomogli su sa 
opremanjem novog vatrogasnog centra, pomažu kupovinom nužnih uređaja za bolnicu u Bjelovaru, 
pomažu donacijama Dječjem vrtiću „Palčica“ i raznim udrugama. Idući prijedlog je učiteljica Marija 
Jakovljević koja vodi i zadrugu Rovišće. Učiteljica Marija je vrijedna osoba koja je uvijek na raspolaganju 
sa učenicima sudjelovati na raznim manifestacijama i svojim doprinosom i zalaganjem za učenike čini 
našu zajednicu boljom. Kao prijedlog imamo i Lukinović Leonu koja je uspješna na turnirima u šahu. 
Predstavlja Općinu Rovišće na natjecanjima u šahu i ostvaruje odlične rezultate zajedno sa učiteljem 
Vladom. Idući prijedlog za dodjelu je Zlata Medak koja je u zadnje vrijeme puno pomogla u organizaciji 
raznih izložbi u Kulturnom centru Rovišće i organizaciji aktivnosti zajedno sa Hrvatskim Fotosavezom. 

Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako je tvrtka BKL d.o.o. predložena za povelju, a 
Plakete su predviđene za učiteljicu Mariju Jakovljević, Lukinović Leonu, Udrugu žena Rovišće i Zlatu 
Medak. Predsjednik općinskog vijeća poziva vijećnike da predlože sami za koga misle da treba dobiti 
priznanje.  

Općinski načelnik također poziva vijećnike da predlože ljude za koje misle da su 
zaslužili, te da razmisle ima li tko iz njihovog naselja.  

Sabina Džolan Marodolac upituje da li je sestra od Leoni dobila prošle godine kakvo 
priznanje, jer su obje jednako uspješne. 

Tanja Ratković je uvidom u dokumentaciju priznanja od prošle godine obavijestila 
Općinsko vijeće kako je prošle godine Leoni dobila priznanje tako da ne može ona i ove godine dobiti. 

Jasmin Komljenović upituje za obitelj Džolan i obitelj Maciček jesu li dobili kakva 
priznanja do sad. 

Općinski načelnik kaže kako su oba dvije obitelji primile priznanja. 
Zdenka Žužić predlaže da priznanje dobije Tanja Ratković kao djelatnica općine. 
Općinski načelnik kaže kako je prijedlog u redu, ali da pričekamo sa time jer bi inače još 

neke osobe trebale dobiti to priznanje.  
Općinski načelnik spominje Stjepana Šimunovića za priznanje, ali je isto već dobio.  
Stjepan Šimunović se slaže sa općinskim načelnikom i kaže kako je već primio 

priznanje. 
Roko Pašalija upituje za priznanja za vijećnike. U razgovor se uključilo više osoba i 

zaključilo da je nekoliko vijećnika tijekom godina dobilo priznanje, a nekoliko nema još uvijek budući da 
im je prvi mandat.  

Predsjednik Općinskog vijeća navodi redom kome se dodjeljuju priznanja. Tvrtci BKL 
d.o.o. dodjeljuje se Povelja za naročite uspjehe na svim područjima gospodarskog, kulturnog i 
društvenog života od značaja za Općinu Rovišće, a Plaketa se dodjeljuje Mariji Jakovljević, Udruzi žena 
Rovišće i Zlati Medak za osobit doprinos u razvoju Općine Rovišće.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.    
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Rovišće. ODLUKA je donesena 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 4. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da iznesu pitanja i prijedloge ako ih 
imaju. 

Predsjednik Općinskog vijeća pokreće razgovor vezan za svečano obilježavanje dana 
općine. Na pozivnicama piše raspored koji će biti toga dana i poziva ih sve da se odazovu. 

Općinski načelnik upituje vijećnike tko dolazi, a tko ne može doći. Biti će osigurana 
mjesta za sjediti za njih, pa da znamo broj mjesta. 

U nedjelju 28. travnja biti će obiteljsko druženje koje je osmišljeno kao Obiteljski dan, 
ovdje ispred zgrade općine. 

Tanja Ratković se uključuje te kaže kako u 10,00 sati kreće biciklijada iz Bjelovara i stiže 
u Rovišće oko 12,00 sati kada će biti i podjela hrane koje će pripremati naše udruge. 
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Općinski načelnik kaže kako će također biti napuhanci za djecu, natjecanja u raznim 
sportskim igrama, zabavni program, izložba malih životinja, a navečer u 20,00 sati kazalište Kerekesh 
ima predstavu u Kulturnom centru Rovišće.  

Tanja Ratković kaže kako će biti dani otvorenih vrata u četvrtak u Dječjem vrtiću 
„Palčica“ pa poziva vijećnike da prenesu drugima.  

U četvrtak će također biti likovna kolonija koja će slikati ispred zgrade općine ako će 
vrijeme biti u redu, ako ne, onda u zgradi Društvenog doma Rovišće. 

Općinski načelnik se obraća vijećnicima kako bi se trebali više odazivati na događanja, 
a ako nisu u mogućnosti da jave. 

Tanja Ratković upoznaje vijećnike sa programom Zaželi, te poziva vijećnike da upute 
ljude iz svoje okoline jer ove godine imaju neke izmjene. Ove godine se također i muški mogu javiti na 
Javni natječaj za zapošljavanje, a kriteriji za korisnike su malo stroži ove godine, te će se i korisnici 
morati javiti, odnosno podnijeti prijavu za iskaz interesa.  

Općinski načelnik se nadovezuje na dan općine te kaže kako je bilo u planu obilazak 
tržnice, no budući da nismo dobili uporabnu dozvolu, savjetovano nam je da ne idemo u obilazak budući 
da su još uvijek službeno radovi u tijeku.  

Marijana Ćuk upituje ima li zainteresiranih za prostore na tržnici. 
Općinski načelnik kaže da ima zainteresiranih, ali da prema europskom projektu ne 

možemo imati poslovne prostore za bilo koju namjenu već za točno određene namjene, te bi o tome 
trebali razgovarati sa nadležnima u APPRRR-u ima li kakvih mogućnosti za izmjene. 

Ivica Hrga upituje ima li što u planu za izgradnju stambene zgrade.  
Općinski načelnik kaže kako ne bi smjeli u javno-privatno partnerstvo već bi trebali sami 

ili da idemo u licitaciju sa točnom namjenom da taj prostor bude naprimjer 10,15 stanova i od tih 10,15 
određeni dio se daje Općini Rovišće da prodaje. Nama je cilj da napravimo stambenu zgradu koja će 
biti na koristi stanovnicima koji su zainteresirani za kupnju stana, a ne da se radi pretprodaja. Također 
navodi kako dolazi na razgovor gospodin Pivac koji je zainteresiran za česticu pokojnog g. Moslavca 
koju smo mi naslijedili, te bi oni izgradili mesnicu i trgovinu mješovite robe, ali postoje 2 male čestice 
koje su vlasništvo Republike Hrvatske te je potrebno riješiti to kako bi imali sve uredne papire. 

Općinski načelnik koristi priliku da obavijesti Općinsko vijeće da je općina isplatila 
donaciju župi Rovišće u iznosu od 5.000,00 eura za izgradnju zida koji je bio nužan zbog nekulture 
pojedinih ljudi. 

Jasmin Komljenović upituje u kojoj je fazi DVD Predavac u odnosu na prethodno 
Općinsko vijeće. 

Općinski načelnik kaže kako je otišao odmah do odvjetnika i napravljena je zabilješka 
za privremenu mjeru zabrane otuđenja ili opterećenja nekretnina koje je DVD Predavac darovao 
novoosnovanoj udruzi „Lira 1884“, tako da ne može prodati, podići kredit ili slično.  Predmet je trenutno 
u postupku. Javljeno je policiji i čekamo njihovo postupanje za dalje. Također imamo neke informacije 
da je došlo do lažiranja skupštine i potpisa, ali dalje je na nadležnima da istraže više o tome. 

Više članova Općinskog vijeća se uključuje u raspravu o neodržavanju županijskih cesta 
koje su zapuštene i nepokošene. Županijska uprava za ceste i dalje zahtjeva da općina sufinancira 30 
posto obnovu cesta, a to mi ne možemo jer nemamo u proračunu predviđeno. 

Općinski načelnik informira vijećnike o rezultatima javnog natječaja za komunalnog 
redara. Od 3 prijavljena, jedan je dobio u međuvremenu posao, a jedan ne udovoljava uvjetima. 
Novoizabrani komunalni redar je iz Jagnjedovca i ima završenu politologiju. Također, pročelnica Danica 
se priprema u mirovinu tako da će i za nju ići natječaj uskoro.  

Sabina Džolan Marodolac upituje kakva je situacija sa dopisom od mještana Kakinca 
za ležeće policajce. 

Općinski načelnik kaže kako bi se postavili negdje ležeći policajci mora biti opravdano. 
Prvenstveno trebamo imati odobrenje Ministarstva unutarnjih poslova, suglasnost vlasnika ceste, 
odnosno ŽUC-a. Danas je nažalost takav postupak jako spor. Mi smo poduzeli sve što treba, ali teško 
da će biti pozitivan ishod. Domankuš je u goroj situaciji i tražili su ležeće policajce također. ŽUC ignorira 
sve to i stoje kod toga da se ne mogu postavljati ležeći policajci kako se tko sjeti.  

Roko Pašalija upituje za cestu u Podgorcima sa prošlog vijeća kakva je situacija sa 
time. Predlaže da dođe na sastanak župan Marko Marušić i da se s njime razgovara o tome. 
  

 
- D o v r š e n o - 
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